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Protokół Nr 5/2025 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 21 maja 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Anna Zięba - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad pkt 1 

Anna Zięba - Przewodnicząca Komisji – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała wszystkich 

obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Ad pkt 2  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br. 

4.   Analiza podziału subwencji oświatowej.  

5.  Założenia do arkuszy organizacyjnych szkół.  

6.  Analiza opłat za odpady komunalne.  

7.   Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8.   Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 
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Ad pkt 3  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2025 z dnia 23 

kwietnia 2025r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2025 z dnia 

23 kwietnia 2025r.  

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 23 kwietnia 2025r. 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 1 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 4/2025  z dnia 23 kwietnia 2025r. 

 

Ad pkt 4 

Analiza podziału subwencji oświatowej.  

Waldemar Plewa – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Dyrektor Waldemar Plewa, Beata Pawlik Skarbnik 

Gminy, radna Beata Wiktorowicz, radny Andrzej Pacan, Dyrektor Wydz. Edukacji Marek 

Ziębicki, radny Sławomir Róg, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sielcu Grzegorz Wołąkiewicz, 

radny Tadeusz Brola, Zastępca Burmistrza Opoczna Jan Zięba.  

Radna Beata Wiktorowicz – zwraca uwagę na konieczność poszerzenia zakresu 

funkcjonowania placówek oświatowych o żłobki, z uwagi na brak miejsc dla maluchów.  

Radny Sławomir Róg: 

- zwraca uwagę na konieczność wyjaśnienia ogromnych dysproporcji w kosztach na 1 ucznia 

w poszczególnych placówkach oświatowych. 

Radna Anna Zięba: 

- wskazuje potrzebę dotarcia do każdego Dyrektora placówki oświatowej podległej Gminie                   

z analizami sporządzonymi przez Wydział Edukacji i Centrum Usług Wspólnych po to,                    

aby każdy z nich miał możliwość zobaczyć, jak kierowana przez niego placówka wygląda na 

tle innych placówek. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad pkt 5 

 Założenia do arkuszy organizacyjnych szkół.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Zastępca Burmistrza Opoczna Jan Zięba, radna Anna Zięba.  

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 6 

 Analiza opłat za odpady komunalne.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 54 do protokołu.  

Ponadto Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej w Opocznie Sp. z o.o. (załącznik nr 5 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Dyrektor Dominika Chybowska, radny Sławomir 

Róg.  

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad pkt 7 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w m. Opocznie obr. 

13 Pl. Kościuszki 16; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Marzanna 

Wojciechowska, radny Andrzej Pacan, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Tomasz Rurarz, 

radny Sławomir Róg, Zastępca Burmistrza Jan Zięba.  

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

b) uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: rada Anna Zięba, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Tadeusz 

Brola.  
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Radna Anna Zięba: 

-  prosi o sporządzenie do czasu sesji opinii prawnej dotyczącej projektu uchwały                                    

o uwzględnieniu petycji – chodzi o wskazanie podstaw prawnych (przepisów), że Rada Miejska 

nie ma prawa podjąć tej uchwały.   

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

 

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. Poinformowała o autopoprawce, która będzie przedstawiona na sesji Rady 

Miejskiej. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Rurarz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Andrzej 

Pacan, Skarbnik Beata Pawlik. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. Poinformowała o autopoprawce, która zostanie przedstawiona na sesji Rady 

Miejskiej.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Skarbnik Beata Pawlik, radny Sławomir Róg, radny 

Andrzej Pacan, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.   

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

B) Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2024r. – całkowity koszt 

zadania. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej w Opocznie Sp. z o.o. (załącznik nr 10 do protokołu). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

C) Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej w Opocznie Sp. z o.o. (załącznik nr 11 do protokołu) oraz Wydział Funduszy 
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Europejskich Urzędu Miejskiego w Opocznie (załącznik nr 12 do protokołu). 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad pkt 8 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, radny Andrzej Pacan, Skarbnik Beata Pawlik, 

radny Sławomir Róg.  

Radny Tadeusz Brola – w imieniu mieszkańców Mroczkowa Dużego prosi o interwencję                     

w sprawie spadku ciśnienia wody – chodzi o początkowe numery od posesji nr 1                                  

(od Rozwad). 

Radny Andrzej Pacan – poruszył temat obowiązkowej wymiany podłoży pod urządzeniami 

na placach zabaw w miejscowościach wiejskich. Radny prosi o pilne przekazanie tej informacji 

do sołectw. Ponadto pyta o koszt wymiany podłoży oraz o to, czy będzie on dofinansowany ze 

środków Gminy (czy pokrywany wyłącznie ze środków Funduszu Sołeckiego).  

Radny Sławomir Róg: 

- uważa, że informacje przygotowywane dla radnych z zakresu funkcjonowania oświaty 

powinny trafiać również do Dyrektorów placówek oświatowych podległych Gminie.  

 

Ad pkt 9  

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 12.40 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

 

        

          Przewodnicząca Komisji  

                                                                                                    Anna Zięba 

 

 

Protokołowała:  

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 


